



July 24, 2019

Re: 19th Annual Child Care Worker and Early Childhood Educator Appreciation Day, October 24, 2019

To Ontario mayors and councils,

The Ontario Coalition for Better Child Care (OCBCC), the Canadian Union of Public Employees (CUPE) and other labour and community partners around Ontario have announced **Thursday, October 24, 2019** as the 19th annual Child Care Worker & Early Childhood Educator Appreciation Day, a day of recognition for the many people who work providing early learning and child care services in your community.

Our theme again this year is: ***Champions for Children.***

This annual awareness day recognizes the education, skills, commitment and dedication of Early Childhood Educators (ECEs) and child care staff, and each year is proclaimed by municipalities and school boards across Ontario. Many groups are recognized by way of municipal resolution. Such a day allows us to acknowledge the important contributions of child care workers and ECEs.

We are writing to ask that you and your Council consider proclaiming Child Care Worker & Early Childhood Educator Appreciation Day in your municipality. A sample proclamation is attached.

Even if your council does not issue official proclamations, there are many ways for your municipality to participate in celebrating this special day:

- Your council could sponsor a public announcement;
- Display our posters and distribute our buttons;
- Many municipalities organize events and contests for the day or have councilors or the mayor participate in events hosted by child care centres within the municipality.
- A document of further ideas and examples is attached.

We would love to acknowledge those municipalities celebrating child care workers and ECEs across Ontario on October 24, 2019. Let us know how your municipality is participating in the recognition day and we will add your municipality to our list of proclamations and celebrations.

Please direct any correspondence on proclamations and/or celebration activities to the attention of Carolyn Ferns, by mail: Ontario Coalition for Better Child Care, 489 College St., Suite 206, Toronto, ON M6G 1A5, by fax at 416-538-6737, or by email at: carolyn@childcareontario.org.

Thank you for your consideration.



Sheila Olan-Maclean
President, Ontario Coalition for Better Child Care



Fred Hahn
President, CUPE Ontario Division

RECEIVED AUG - 7 2019



Le 24 juillet 2019

Objet : La 19^e Journée de reconnaissance et de célébration du travail des éducatrices et des éducateurs des services d'apprentissage et de garde des jeunes enfants, le 24 octobre 2019.

À l'intention des maires et des conseillers municipaux de l'Ontario,

La Coalition ontarienne pour de meilleurs services éducatifs à l'enfance (COMSÉE), le Syndicat canadien de la fonction publique (SCFP) et d'autres partenaires communautaires et du mouvement syndical partout en Ontario ont proclamé le **jeudi 24 octobre 2019** la 19^e Journée de reconnaissance et de célébration du travail des éducatrices et des éducateurs des services d'apprentissage et de garde des jeunes enfants, une journée d'appréciation pour les nombreuses personnes qui fournissent des services d'apprentissage et de garde d'enfants dans votre communauté.

Une fois encore cette année, notre thème est : ***Les champions des enfants.***

Cette journée de sensibilisation annuelle reconnaît l'éducation, les compétences, l'engagement et le dévouement des éducatrices et éducateurs des services d'apprentissage (ÉPE) et de garde des jeunes enfants. Chaque année, les municipalités et les conseils scolaires partout en Ontario soulignent cette journée. De nombreux groupes sont reconnus par voie de résolution municipale. Une telle journée nous permet de reconnaître les contributions importantes des éducatrices et des éducateurs en garderie et des ÉPE.

Nous vous écrivons pour demander à votre Conseil de proclamer et de célébrer une Journée de reconnaissance et de célébration du travail des éducatrices et éducateurs des services d'apprentissage et de garde des jeunes enfants. Vous trouverez ci-joint un exemple de proclamation.

Même si votre Conseil n'émet pas de proclamation officielle, il y a de nombreuses façons de participer :

- Votre Conseil peut parrainer une annonce publique.
- Apposer nos affiches et distribuer nos macarons.
- Plusieurs municipalités organisent des événements et des concours pendant la journée ou encore des conseillers ou le maire participent à des activités organisées par les garderies.
- Vous trouverez une liste d'idées et d'exemples ci-jointe.

Nous tenons à reconnaître les municipalités qui célébreront les éducatrices et éducateurs des services d'apprentissage et de garde des jeunes enfants, à l'échelle de l'Ontario, le 24 octobre 2019. Veuillez nous informer de la façon dont votre municipalité participera à la Journée d'appréciation et nous l'ajouterons à notre liste de proclamations et de célébrations.